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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Katona Béla úrna k

az Országgyű lés elnökének

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Elég türelmes-e, aki 35 éve vár?

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Varga István
Nemzeti Fejlesztési és Gazdasági Miniszterhe z

Tisztelt Miniszter Úr !

Bizonyára Ön előtt sem ismeretlen, hogy már régóta segítem és kísérem figyelemmel a z
1975-ben Bejrutnál szerencsétlenül járt Malév repül őgép magyar áldozatainak végső
tisztességben való részesítését, illetve támogatom hozzátartozóik erkölcsi és anyag i
kárpótlását. A kegyeleti alap létrehozásában is azért működtem közre, hogy ezekhez az
elképzelésekhez a Magyar Állam költségvetési forrásokat is biztosítson, melyek beláthat ó
időn belül a rendelt célra felhasználásra kerülhetnek .
Az alap pénzeszközei a 2009. évi költségvetésben megújításra kerültek és részben eg y
miniszteri rendelet folytán a hozzátartozók egyéni kárpótlására fordítódtak . Bár a rendelette l
kapcsolatban – elsősorban annak joglemondó elemeit illetően - volnának kritika i
észrevételeim, de tudomásom szerint errő l egy beadvány alapján majd az Alkotmánybíróság
fog állást foglalni, így most csak az alapban lévő kötelezettség vállalással nem terhelt
maradvánnyal kapcsolatban szeretnék tájékozódni .

Még a múlt esztendőben kértem, hogy az év végével felhasználás híján megmaradó forrást n e
hagyják elveszni, hanem az államháztartási törvény előírásainak megfelelően a
maradványként történő áthozatalt, a felhasználás engedélyezését kérj ék a
pénzügyminisztertől . Erre Ön válaszában ígéretet is tett, ezért kérdezem, hogy e z
realizálódott-e ?

Kérném tájékoztatását, hogy pontosan mekkora összeg maradt meg a nem személye s
kegyeleti támogatás céljára ?

Kérdezem továbbá, hogy ezen pénzeszközöket miként kívánja felhasználni, ennek érdekében
eddig milyen lépéseket eszközölt és ez évben milyen további történések várhatók?



Végül kérem szíves válaszát, hogy a kegyeleti alap a rendelt célra ez évben felhasználásr a
kerülhet-e, vagy ha nem, akkor megtételre kerülnek-e ismételten azok a lépések, amik a
következő esztendőben való felhasználás lehetőségét garantálják?

Várom szíves válaszát .

Budapest, 2010 . február 10 .
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